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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   21.11.2016  r. 

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 
Aneta Nelke, członek komisji radna Czesława Grabowska, członek komisji radny Dariusz 

Dąbkowski . Nieobecni: członek komisji radny Mariusz Ilnicki, członek komisji radna Jolanta 
Kisielewska i członek komisji radny Mariusz Walkowiak. Lista obecności zał. Nr 1.  

W posiedzeniu udział wziął p. D. Urbańczyk - skarbnik gminy. 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek obrad posiedzenia do którego nie 
wniesiono uwag i wniosków: 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia   24.10.2016 r. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – projekt nr 61/16. 
b) w sprawie  upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązań w sprawie realizacji 

porozumienia z bankiem PKO BP S.A. w sprawie odpłatnego udostepnienia 
bankomatu - projekt nr  63/16. 

c) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunalnych na odcinku drogi 

powiatowej nr 1702Z obręb Reptowo i na odcinku drogi powiatowej nr 1701Z obręb 
Kobylanka – projekt nr 65/16. 

4. Wolne wnioski. 
5.  Zamknięcie posiedzenia.               

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia 24.10.2016 r. 
Protokół z posiedzenia komisji z dnia 24.10.2016 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 

3 członków komisji. 
Na posiedzenie przybył radny M. Walkowiak. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 
4. 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości – projekt nr 61/16. 

Skarbnik omówił projekt uchwały poinformował, że podatek leśni , rolny i od nieruchomości 
nie zostanie podwyższony. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała  w następujący sposób:za-0, przeciw-1, wstrzymał się-

3 w obecności 4 członków komisji. Komisja nie wypracowała stanowiska. 

a) w sprawie  upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązań w sprawie realizacji 
porozumienia z bankiem PKO BP S.A. w sprawie odpłatnego udostepnienia 
bankomatu - projekt nr  63/16. 

Skarbnik omówił projekt uchwały: 
„W związku z negocjowaną z bankiem PKO BP możliwością udostępnienia bankomatu dla 

mieszkańców Gminy Kobylanka, wnosi się o upoważnienie do zaciągnięcia zobowiązań dla 
jego realizacji. W ramach porozumienia, które przebiegać będzie w latach 2016-2018 
wybudowane zostanie przez Gminę stanowisko na jej nieruchomości, natomiast Bank 

udostępni urządzenia  i zapewni całodobową obsługę. Przewiduje się odpłatne udostępnienie 
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przez Bank, z kolei Gmina pobierze czynsz za najem stanowiska. Zadanie z zobowiązaniami 

przekraczającymi rok budżetowy wymaga upoważnienia Rady Gminy.” 
Skarbnik poinformował, że powstanie bankomatu zostało zainicjowane zapotrzebowaniem 

społecznym. Koszt budowy nie jest znany.  
Radna Cz. Grabowska – „Czy to jest pilna budowa?” 
Skarbnik – „Umowa na obsługę banku była podpisana wraz o bankomat. Skarbnik 

poinformował, że ubieganie się w innym banku o bankomat na pewno nie były by inne banki 
zainteresowane.  

Radna Cz. Grabowska – „ Były informacje, że koszt będzie ok. 20 000 zł.” 
Skarbnik – „Będzie czynsz pobierany z bankomatu.” 
Radna A. Nelke – „Może zastanowić się, aby dokleić bankomat do budynku NETTO.” 

Radna Cz. Grabowska – „Czy to jest takie ważne, może zastanowić się – mieszkańcy Cisewa 
i Wielichówka czekają na lampy już od 50 lat.” 

Radna A. Nelke – „Dlaczego w Morzyczynie a nie w Kobylance?” 
Skarbnik – „Negocjacje udało się ustalić i będzie bankomat. Bank nie zarabia na gminie. 
Bank obniżył koszty bankowe.” 

Radna A. Nalke – proponuje, aby zaczekać do końca budowy NETTO. 
Skarbnik – „Argument, aby nie było bankomatu w Kobylance – obniży korzystanie z punktu 

bankowego, który mieści się w Urzędzie, obniży się obrót w punkcie bankowym. Bank 
wykluczył bankomat w ścianie w Feniksie czy w sklepie.” 
Wniosek, aby wstrzymać podjęcie uchwały z powodu ważniejszych priorytetów. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała  w następujący sposób:za-0, przeciw-4, wstrzymał się-
0 w obecności 4 członków komisji. Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunalnych na odcinku drogi 
powiatowej nr 1702Z obręb Reptowo i na odcinku drogi powiatowej nr 1701Z obręb 
Kobylanka – projekt nr 65/16. 

Uzasadnienie do projektu uchwały: 
„W oparciu o art. 20f ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2015 r. 

poz. 460, 774,870, 1336, 1830,1890, 2281)Rada Gminy dla zaspokojenia potrzeb 
mieszkańców wskazuje w formie uchwały wstępne miejsce lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych. O ostatecznej lokalizacji takiego przystanku decyduje zarządca drogi, 

uwzględniając charakter drogi oraz warunki  bezpieczeństwa ruchu drogowego.  
  Zaproponowane wstępne lokalizacje przystanków zostały przedstawione na prośbę 

mieszkańców, którzy wyrażają chęć korzystania z nich.  
Najbliższe przystanki w odniesieniu do nowego przystanku w Reptowie znajdują się               
w odległościach ok. 500 m, natomiast najbliższy przystanek w Kobylance znajduje się            

w odległości ok. 800 m od planowanej lokalizacji.” 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie w obecności 4 członków 

komisji. 
Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków brak. 
Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia.            
Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

                                                                                           Rady Gminy Kobylanka 
 

                                                                                                                        Aneta Nelke 


